



PROSINEC  2011

Vážení spoluobčané,

jméném Úřadu městyse Nové Veselí Vám přeji příjemné pro-

žití vánočních svátků plné radosti a pohody, v novém roce 2012

hodně zdraví, štěstí, spokojenosti a osobních i pracovních úspěchů.

    Zdeněk Křivánek, starosta městyse

Adventní zpívání Školičky Kamarád
V sobotu 3.12.2011 

proběhlo,  jako již tradič-
ně , adventní zpívání dětí 
MŠ Nové Veselí. Tento-
krát však – netradičně 
–  v prostorách velkého 
sálu místní sokolovny. 
Důvodem bylo nejen pro-
měnlivé a nestále počasí, 
které nás v těchto dnech 
tak trochu zlobí, ale i vi-
rové onemocnění, které se 
objevilo v mateřské škole. 
Nic z toho se však neodra-
zilo na celkovém zážitku z 
této kulturní akce. Nao-
pak, všichni si pochvalo-
vali“ dobrý zvuk i obraz“. 
Děti na jevišti byly úžas-
né a i přes nemoci, které 
je trápily, své vystoupe-
ní zvládly na jedničku a 
poradily si i s menšími 
prostory, než na jaké byly 
zvyklé. Skutečnost, že v 
sokolovně vůbec „netré-
novaly“, se až nechce vě-
řit. Milé děti, všichni Vám 
moc děkujeme za krásný 
zážitek, zasloužíte si vel-
kou pochvalu. 

Také jarmark přine-
sl několik změn – drobné 
dárky vyráběly nejen paní 
učitelky, ale i maminky, 
případně jarmark podpo-
řily jinak. Tentokrát bylo 
na jarmarku tolik věcí k vi-
dění, že si snad každý od-
nesl nějakou dekoraci pro 

vánoční výzdobu svého 
domova či dárek pro své 
blízké. Děkuji tedy všem, 
kdo pomáhal obě akce 
připravit a již se těšíme za 
rok, že si zase tuto krásnou 
tradici zopakujeme. 

Ještě závěrem rychlá 
anketa s otázkou: Líbí se 

Vám adventní zpívání a 
jarmark více na městeč-
ku  či  v sokolovně? Své 
názory nám posílejte na 
emailovou adresu ms.no-
ve.veseli@seznam.cz či 
sms zprávou na mobilní 
číslo 731 948 005. Děku-
jeme.

za Školičku Kamarád
 Monika Kovalská
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Zesnulí

Odstěhovalí

Přistěhovalí

Severin Macek
Pozůstalé rodině vyjadřujeme upřímnou soustrast

Jan Končický

Růžena Sobotková
Hana Dudková
Lenka Hudcová

Jan Hudec
Michala Mokrá

Narozené děti
 Ondřej Mužátko Potoční 346
 Natálie Valová Na Městečku 14
 Ela Najmanová Nová 172

Rodičům narozené Nikolky srdečně blahopřejeme

Informace o pohybu obyvatel 
za IV. čtvrtletí 2011 

INFORMACE Z ÚŘADU MĚSTYSE

INFORMACE PRO OBČANY
Dne 26.10.2011 náš městys navštívil hejtman Kraje 
Vysočina pan MUDR. Jiří Běhounek. Hlavním dů-
vodem tohoto pracovního setkání bylo projednání 
možností výstavby obchvatu kolem Nového Veselí. 
Pan hejtman po seznámení s důvody nutnosti vý-
stavby tohoto obchvatu přislíbil zadání zpracování 
projektové dokumentace na tento obchvat v roce 
2012. Jednání o vybudování obchvatu kolem Nové-
ho Veselí a Budče budou pokračovat na Úřadu Kraje 
Vysočina 21.12.2011.
Pan hejtman dále navštívil sportovní halu a prohlédl 
si nové hasičské auto.

Žádáme spoluobčany, aby neparkovali svá motoro-
vá vozidla na veřejných chodnících a komunikacích 
zejména z důvodu provádění zimní údržby na těchto 
komunikacích. Děkujeme.

Knihovna Nové Veselí bude o vánočních svátcích 
otevřena jako obvykle, tedy ve čtvrtek 29. 12. 2011: 
9,00 – 11,00 hod a 13,00 – 17,00 hod

Zájemci o DVD z natáčení průběhu opravy hráze „No-
voveselského rybníka“ se mohou nahlásit na Úřadě 
městyse Nové Veselí.

Děkujeme všem spoluobčanům, kteří řádně třídí své 
odpady.

Bohoslužby v době vánočních svátků 
v Novém Veselí

          24. 12.  - 22,00 hodin Půlnoční mše sv. 
          25. 12.  -   8,00 hodin  Nedělní mše svatá
          26. 12.  -   8,00 hodin Štěpánská mše sv.
  1.   1. 2012 -    8,00 Novoroční mše sv.

Informujeme občany o otevření nového pneuservisu
v ulici Dolní (pod lihovarem).

Pozvánka na vánoční turnaj 
ve stolním tenisu

TJ Sokol Nové Veselí pořádá dne 28. 12. 2011 turnaj 
ve stolním tenisu pro tyto skupiny hráčů:
1. skupina – oddílová
2. skupina – neregistrovaní dospělí
3. skupina – neregistrovaní žáci ZŠ
Časový rozvrh:
Prezence: 12,30 – 12,45 hod
Losování: 12,45 – 13,00 hod
Zahájení turnaje: 13,00 hod
Svačinky s sebou, občerstvení nebude zajištěno.
Přihlášky s uvedením skupiny zasílejte nejpozději 
do 26.12.2011 na e-mailovou adresu L.Vencalek@-
seznam.cz či pohankajosef@post.cz nebo na mobilní 
číslo: 603 776 151. Ceny do turnaje věnovaly: Městys 
Nové Veselí, ZDT Nové Veselí, FIMAS, s.r.o. Nové 
Veselí. 

Od 1. 2. 2012 bude uvolněný byt 3+1 nad MŠ 
Nové Veselí. Případným zájemcům o tento 
byt budou informace poskytnuty na Úřadě 
městyse Nové Veselí. 



Sbor dobrovolných hasičů 
Rok 2011 se nesl ve zna-

mení čísla 120. Právě tolik 
let uplynulo od založení 
Sboru dobrovolných ha-
sičů v Novém Veselí. Toto 
kulaté výročí bude taktéž 
připomenuto 30.12.2011 
na Výroční valné hroma-
dě v bilanční zprávě za 
uplynulý rok. 

Činnost sboru během 
roku řídil výbor, který se 
scházel dle potřeby mini-
málně však jedenkrát za 
měsíc. Dle plánu práce 
uspořádal sbor dvakrát 
sběr železného šrotu a 
starého papíru v městysi. 
Za spolupráci při této akci 
občanům děkujeme. Při 
brigádách zaměřených na 
údržbu budov a přileh-
lého sportovního areálu, 
bylo odpracováno více 
jak 500 hodin. Vrásky na 
čele nám však stále přidě-
lává havarijní stav střechy 
kulturního zařízení „Výle-

tiště“. Střecha i krytina je 
ještě z původní kůlny, kte-
rá byla na kulturní zaříze-
ní v osmdesátých letech 
minulého století přestavě-
na. Výměna této střechy a 
funkční adaptace 1.pod-
laží bude pro nás v roce 
2012 prioritou.

Sportovní areál společ-
ně s výletištěm je hojně 
využíván pro volnočasové 
aktivity dětí i dospělých. 
K tradičním akcím, jako 
je slet čarodějnic, kácení a 
stavění máje, Dětský den, 
které hasiči na tomto are-
ále pořádají, tedy kromě 
cvičení hasičů, hasiček 
a hasičat vůbec, přibyla 
v letošním roce poprvé 
uspořádaná úspěšná akce 
„Barevné PoVeselení“. 
Motivem této akce bylo 
a doufáme, že ještě bude, 
ukázat zajímavé a šikovné 
lidičky z Nového Veselí v 
akci. Diskutovaný formát 

odpoledního dechového 
koncertu s večerní taneč-
ní zábavou, i termín třetí 
sobota v červenci bychom 
taktéž rádi zachovali. 
První kulturně-spole-
čenskou akcí pořádanou 
SDH v novém roce bude 
hasičský ples. Také již v 
tradičním termínu dru-
hé lednové soboty, tedy 
14.1.2012 s hudbou „Dra-
hotský band“. Plesovou 
sezónu uzavřou maškarní 
masopustní dozvuky, je-
jichž termín, po dohodě s 
maškarami, včas upřesní-
me. Děkujeme Všem spo-
luobčanům, za podporu 
hasičských kulturních 
aktivit. Nezastíráme, že fi-
nanční zisk z pořádaných 
akcí je důležitým příjmem 
pro sborovou pokladnu. Z 
takto získaných prostřed-
ků pak můžeme dotovat 
akce pro děti (slet čaro-
dějnic, dětský den ...),  při-
spět hasičům na nové uni-
formy, případně finančně

zajistit fungování kroužku 
mladých hasičů. 

Kolektiv mladých hasi-
čů nabral nový dech a to 
díky bratru Ondřeji Amb-
rožovi, který na sebe vzal 
zodpovědnost hlavního 
vedoucího. S vydatnou 
podporou Míši Prokešové 
a Lenči Ťupové se hasiča-
ta připravila na podzim-
ní kolo hasičské soutěže 
„Hra Plamen“. Náročný 
závod požární všestran-
nosti  (tedy přespolní běh 
1,5 km + pět vložených 
dovednostních stanovišť) 
zvládly děti, za deště v 
těžkém blátivém terénu, 
skvěle. Zápal a nadšení se 
tentokrát cenil víc nežli ta-
bulkové výsledky. K zim-
ní přípravě na jarní kolo 
soutěže využívají hasičata 
tělocvičnu ZŠ i hasičskou 
zbrojnici.

Bezpečné prožití svátků 
vánočních a smysluplné 
dárky pod stromeček.           

Přejí dobrovolní hasiči.

na tzv.manifestační volby, 
kdy občané přicházeli ve 
skupinách i podle členství 
v organizacích, vyhráva-
la hudba a dosahovalo se 
stoprocentní účasti také 
tím, že volební komise za 
těmi, co nechtěli volit, do-
cházela a přesvědčovala je  
a to i několikrát. Předse-
dou Místního Národního 
Výboru byl zvolen dělník 
Josef Solař. Do Okresní-
ho Národního Výboru byl 
zvolen Antonín Pelikán, 
který byl v té době předse-
dou JZD. Část Veselského 
rybníka u Zitových se za-
vezla odpadním sléváren-
ským pískem a následně 

OKÉNKO Z HISTORIE
Pokračujeme v uvá-

dění zajímavostí z našeho 
městečka z dřívějších let. 
Jde v podstatě o výpisky 
zajímavostí, které jsou 
uvedeny ve sborníku To 
naše Nové Veselí.

1956
Opět nastoupila krutěj-

ší zima, takže byla přerušo-
vaná autobusová doprava. 
Místní lidová knihovna, 
které se věnoval ředitel ško-
ly Josef Bárta po učiteli Ja-
roslavu Sýkorovi, měla 204 
zájemců a 4235 výpůjček. 
Knihovna v té době sídli-
la v poschodí sokolovny. 
Opravovala se letitá boží 
muka směrem k Vatínu. 
Objevila se nová veřejná 

akce a to Radovánky, které 
se po průvodu obcí konaly 
na školním cvičišti se zá-
bavným a tělovýchovným 
programem. K tomu vy-
hrávala dechová hudba. Ve 
společném družstevním 
hospodaření se poprvé 
získal obilní kombajn. Byl 
to velký pokrok, poněvadž 
před tím se mlátilo na vel-
kých mlátičkách i s parním 
pohonem. Činnost míst-
ního národního výboru se 
ponejvíce soustřeďovala na 
problematiku kolem JZD 
a v podstatě se nic nové-
ho v obci nebudovalo. Z 
městečka odešel mnoha-
letý správce lihovaru Pavel 
Šimůnek s rodinou, který 

se také věnoval sadařství a 
včelařství.

1957
Větrná smršť se v ob-

lasti strhla 28.května, 
naštěstí městečko plně 
nezasáhla, ale způsobila 
značné škody na lesních 
porostech a domech v 
nedalekých Zahradištích. 
Došlo k postupné regulaci 
Veselského potoka, pova-
žovaného za počátek řeky 
Oslavy a to, až po mostek 
na katastru obce Březí. 
Konaly se volby do všech 
orgánů včetně kraje a to 
19.května. V městečku 
bylo 15 volebních obvodů, 
takže každý obvod volil 
svého zástupce. Dbalo se pokračování na další stránce
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se budoval kamenný ta-
ras. Dokončila se výstavba 
bytových jednotek Strojní 
traktorové stanice vedle 
učitelské bytovky a začala 
se budovat silnice smě-
rem na trať Holetín. Ro-
dinné domky se  stavěly i 
na protilehlé straně, takže 
vznikala  nová čtvrť. Rov-
něž pokračovala výstavba 
rodinných domků smě-
rem ke kapličce. Provedla 
se kanalizace od sokolovny 
směrem k potoku. .Zaváděl 
se vodovod do školy. Sokol 
zřídil hokejové kluziště za 
sokolovou a zavedl hokejo-
vou činnost, která se těšila 
značnému zájmu občanů. 
Ve věku 79 let zemřel Josef 
Večeřa, který byl od roku 
1922 do roku 1957 kroni-
kářem obce a který byl ve 
spojení s různými muzejní-
mi činovníky, jimž podával 
různé zprávy z minulosti i 
současnosti. Velice miloval 
svůj rodný kraj a svoji rod-
nou obec Nové Veselí. Roz-
loučení s ním bylo 1.května 
obřadem československé 
církve a průvodem obcí. U 
sokolovny  bylo závěrečné 
rozloučení, kde se za všech-
ny rozloučil nejstarší syn 
Josef. Kronikářem se stal 
jeho syn, učitel František 
Večeřa. Koncem září se ro-
dině na č.14 ztratilo čtyřle-
té dítě. Až do jedenácté ho-
diny se provedlo rozsáhlé 
hledání, které bylo bezvý-
sledné. Druhý den oznámi-
li občané z Budče, že se dítě 
našlo v křoví u vypuštěné-
ho rybníčka celé prokřehlé. 
Zdravotní následky nebyly 
vážného rázu.

1958
Tento rok byl mimo-

řádně bohatý na kulturní 

a přednáškovou činnost. 
V kronice je jich zazname-
náno  44 a navíc 128 filmo-
vých představení s více jak 
patnácti sty diváků. To byla 
zlatá éra místního kina, 
které vedla Emilie Večeřo-
vá. Hostovalo dvakrát zá-
jezdové Vesnické divadlo, 
bylo několik autobusových 
zájezdů po krásách vlas-
ti, pořádaných místními 
spolky, konaly se estrády a 
výstavy. Hospodaření JZD 
bylo neveselé. Deštivé léto 
i podzim vykonaly své ne-
jen na úrodě, ale hlavně na 
sklizni. MNV byl nucen vy-
hlašovat neustálé pracovní 
brigády občanů a spolků 
hlavně při sklizni brambor, 
traktory se na polích bořily, 
musely se ve větší míře po-
užívat koňské potahy. Byl 
to krizový rok v celkovém 
řízení a hospodaření druž-
stva, neplnily se předepsané 
dodávky, upadala pracovní 
morálka i důvěra ve vedení 
družstva, nebylo dostatek 
krmiva, nebylo dost pro-
středků na umělá hnojiva 
a byly velké úbytky v trž-
bách. Koncem roku byly 
organizací KSČ uloženy 
pozůstatky zde zemřelých 
příslušníků Rudé armády 
z roku 1945 do jednoho 
hrobu a zřízen památník. 
Byla pořízena nová brána 
vstupu na hřbitov, studna u 
fary se opatřila poklopem, 
opravovala se střecha sta-
ré školy. V neděli 22.červ-
na byla odhalena na škole 
busta spisovatelky Boženy 
Němcové od sochaře Julia 
Pelikána, která byla umís-
těna do výklenku, kde pů-
vodně byla busta T.G. Ma-
saryka, jež byla za války 
odstraněna a zničena. Asi 
poprvé se provedlo vítání 
nových občánků. Otevřelo 

se jednání o možnosti stav-
by kulturního domu, neboť 
sokolovna z roku 1936 ne-
dostačovala. Stavitel Fran-
tišek Vítek z Brna, rodák ze 
mlýna, zpracoval studie, ale 
pro nedostatek možnosti 
finančního zajištění se zá-
měr odložil. 

1959
Městečko mělo v tom 

roce 890 obyvatel, narodilo 
se 17 dětí, zemřel jen jeden 
občan a bylo 15 sňatků. Byl 
opravován rybník Hudlík 
na požární nádrž, provedly 
se renovace v budově sta-
ré školy na důstojný úřad 
MNV a vznikla obřadní 
síň. Opravovala se střecha 
kostela a v některých čás-
tech se vyměňoval plech. 
Podle zvyklostí se do malé 
báně věže vložily v pouz-
drech písemné informace 
s údaji o stavu obce a také 

současné mince. Tento rok 
byl oproti loňskému zvláště 
suchý a znovu se uvažova-
lo o zavedení vodovodu. 
Nejvíce vody měla studna 
na městečku, kde dříve bý-
vala kašna. Konala se slav-
nost družstevních dožínek 
u Blahových, v Sokole se 
nacvičovaly skladby na ce-
lostátní spartakiádu, kona-
la se oslava Mezinárodní 
dne žen (MDŽ), vítali se 
noví občánkové, hrálo se 
divadlo, byla řada taneč-
ních zábav, také předná-
šek, dobře prosperovalo 
kino, trvale byli činní po-
žárníci a TJ Sokol, ale také 
Svaz žen a Červený kříž, 
Svaz mládeže, myslivecké 
sdružení, chovatelé i Svaz 
přátel SSSR. Ve staré ško-
le se zřídilo dost vyhovují 
zdravotní středisko a začal 
sem dojíždět lékař z Boh-
dalova.

pokračování z předchozí stránky

Ničivý požár před  180 lety.
V neděli 24.července 

roku 1831 zachvátil měs-
tečko ničivý požár, kdy 
shořely více jak dvě třeti-
ny domů a domků včetně 
kostela a školy. Podle kro-
nikáře Josefa Večeři měl 
požár vzniknout v tzv. 
palírně, dnes kamnářství 
Bělík, což barvitě popsal 
v kronice. Tuto smutnou 
událost znal ale jen asi 
z vyprávění, neboť začal 
psát kroniku až v roce 
1922. Pravdivý záznam 
mohl být ve dřívější kroni-
ce, která se zničila ve vlhké 
komoře u někdejšího sta-
rosty Chlubny. Sečtělý ro-
dák, řídící učitel František 
Sobotka, totiž ve své práci 
o Novém Veselí uvádí, že 
požár vznikl v domě č. 5, 
dnes u Jaromíra Venceli-
dese, což se zdá být prav-
děpodobnější vzhledem k 

ničivosti požáru v nejza-
bydlenější části městečka. 
Hasiči zasahovat nemohli, 
protože sbor byl založen 
až v roce 1891, ale kroni-
kář píše něco o jednodu-
ché stříkačce, do které se 
musela voda napřed nalít, 
neboť nesála. Tak velká 
pohroma byla hlavně pro-
to, že část domů a domků 
byla dřevěná, střechy byly 
kryty buď došky ze slámy 
či šindely ze dřeva. Voda 
byla jen v potoce a ve stud-
ních a oheň se mohl hasit 
jen putýnkami a džbery, 
které se podávaly z ruky 
do ruky. Účinnost byla při 
rozsáhlejším požáru jen 
velmi malá, zvláště když 
se musel každý především 
starat o svůj majetek a 
zvířectvo. Jak vše bylo ve 
skutečnosti se asi těžko 
dozvíme.
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Úspěšný rok ochotnického divadla
Úspěch je dán tím, že v 

roce 2011, kdy se připo-
míná 110 let pravidelné 
ochotnické činnosti, byly 
odehrány čtyři divadelní 
tituly a to pohádkové hry 
Bajaja, se kterou se bylo i 
na dílčí národní přehlídce 
sokolských divadelních 
souborů v Boskovicích, 
dále pohádka Čertovy ná-
mluvy, hra Poslední muž 
a hra na motivy Čapko-
vy Doktorské pohádky z 
názvem Švestkové hody, 
celkem 13 představení se 
slušným počtem diváků. 

Rozehraná je veselohra 
Hrátky lásky, takže to je 
pátý titul. Poslední hrou 
byla v první půli pro-
since pohádka Čertovy 
námluvy, které odvedla 
režisérka Jana Stehlíko-
vá s početnou skupinou 
souboru nejen mladých 
divadelních ochotníků. 
Kromě veselohry Hrátky 
lásky (Jaroslav Bílek) je 
ještě v záloze opakování 
Švestkových hodů (Petr 
Vítek). Naposledy se čty-
ři divadelní tituly hrály v 
roce 1946.

Přijetí jubilantů u starosty městyse
V letošním roce je v měs-

tečku ojedinělý souběh 
výročí některých občan-
ských aktivit či družení a 
to 120 let Sboru dobrovol-
ných hasičů, 110 let pra-
videlného ochotnického 
divadla, 100 let sokolské 
činnosti a prošlých 100 let 
dechové hudby. Starosta 
městyse MVDr. Zdeněk 
Křivánek pozval na 21.říj-
na výbory jmenovaných 
jubilantů  do obřadní síně 
k zápisu do pamětní kni-

hy. Po úvodním vystoupe-
ní mladých hudebníků a 
recitátorky s přiléhavým 
názvem Nerudovy básně 
Jen dál, ocenil starosta ve 
svém proslovu tyto letité 
aktivity a popřál mnoho 
úspěchů v dalších létech.  
O činnostech a významu 
občanských aktivit hovo-
řil také ve svém proslovu 
pan Jaroslav Bílek. Na zá-
věr po podpisu do pamět-
ní knihy byl nezbytný pří-
pitek a beseda.

Zahrádkáři se činili
Letošní bohatá úroda 

jablek byla z velké části 
zpracována na jablečný 
most na letitém moštova-
cím zařízení místní orga-
nizace zahrádkářů, jako 
služba nejen našim obča-
nům. Vytěžení 11.419 lit-
rů moštu, jak zaznamenal 
Jaroslav Dvořák, hovoří 
za vše. V osmi prodlou-
žených směnách těch, 

co zařízení obsluhovali, 
je to úctyhodný výkon, 
pravděpodobně rekord-
ní. Moštovaly se ale nejen 
jablka, ale i jiné produkty 
např. i červená řepa a vše 
se zvládlo ke spokojenos-
ti zájemců z městečka i 
okolí, kteří si při velkém 
zájmu museli často vystát 
frontu. 

Jaroslav Bílek

Pojďme spolu k jesličkám
Chceme si připomenout tento sváteční čas spolu se 

všemi, kteří chtějí o letošních vánocích oslavit příchod  
Božího Dítěte. Odedávna je skrze proroky v knihách 
Starého zákona  očekáván příchod Božího  Syna jako 
Vykupitele světa.

Jak se to stalo, vystihuje nejlépe evangelium (radost-
ná zvěst) dle svatého Lukáše:
1:Stalo se v oněch dnech, že vyšlo nařízení od císaře 
Augusta, aby byl  po celém světě proveden soupis lidu.
2:Tento první majetkový soupis se konal, když Sýrii 
spravoval Quirinius.
3:Všichni se šli dát zapsat, každý do svého města.
4:Také Josef se vydal z Galileje, města Nazareta, do Jud-
ska, do města Davidova, které se nazývá Betlém, poně-
vadž byl z domu a rodu Davidova,
5:aby se dal zapsat s Marií, která mu byla zasnoubena a 
čekala dítě.
6:Když tam byli, naplnily se dny a přišla její hodina.
7:I porodila svého prvorozeného syna, zavinula jej do 
plenek a položila do jeslí, protože se pro ně nenašlo 
místo pod střechou.
8:A v té krajině byli pastýři pod širým nebem a v noci 
se střídali v hlídkách u svého stáda.
9:Náhle při nich stál anděl Páně a sláva Páně se rozzáři-
la kolem nich. Zmocnila se jich veliká bázeň.
10:Anděl jim řekl: „Nebojte se, hle, zvěstuji vám velikou 
radost, která bude pro všechen lid.
11:Dnes se vám narodil Spasitel, Kristus Pán, v městě 
Davidově.
12:Toto vám bude znamením: Naleznete děťátko v 
plenkách, položené do jeslí.“
13:A hned tu bylo s andělem množství nebeských zá-
stupů a takto chválili Boha:

14:“Sláva na výsosti Bohu a na zemi pokoj mezi lidmi; 
Bůh v nich má zalíbení.“
15:Jakmile andělé od nich odešli do nebe, řekli si pas-
týři: „Pojďme až do Betléma a podívejme se na to, co se 
tam stalo, jak nám Pán oznámil.“
16:Spěchali tam a nalezli Marii a Josefa i to děťátko po-
ložené do jeslí.
17:Když je spatřili, pověděli, co jim bylo řečeno o tom 
dítěti.
18:Všichni, kdo to slyšeli, užasli nad tím, co pastýři vy-
právěli.
19:Ale Marie to všechno v mysli zachovávala a rozva-
žovala o tom.
20:Pastýři se pak navrátili oslavujíce a chválíce Boha za 
všechno, co slyšeli a viděli, jak jim to bylo řečeno.

Tolik evangelní zpráva.
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ZPRÁVIČKY   ZE  ŠKOLIČKY
Tak se čas opět naplnil a 

do konce roku zbývá pár 
týdnů. Ani jsme se nena-
dáli, a zima již opět vystr-
kuje ledové drápky a začíná 
nás trápit svým chladem a 
nepřetržitým mrazem. Jak 
rádi vzpomínáme na slu-
nečné podzimní dny. A 
letos byl podzim obzvláště 
vyvedený. Sluníčka jsme si 
užili dosytnosti a trávit čas 
venku nás velmi bavilo. 

Dovolte nám ohlédnout 
se za jedním zdařilým 
podzimním projektem 
u příležitosti Světového 
dne výživy, který slavíme 
16.10. Projekt se jmeno-
val „Týden s brambůrkou 
Kordulkou a dědečkem 
Bramboráčkem a obsaho-
vou náplň připravily paní 
učitelky z Berušek, Vlaďka 
Bednářová a Martina Hla-
díková. 

Touto básničkou začínal 
náš projekt ke Světovému 
dni výživy s názvem Týden 
s dědečkem Bramboráč-
kem a brambůrkou Kor-
dulkou.  Proč brambory? 
Protože k podzimu přece 
patří. Abychom na nic ne-
zapomněli, připravovali 
jsme se již týden dopředu. 
Děti si donesly z domu 2 
brambory, jednu na tvoře-
ní, druhou na bramborové 
tiskátko. Na vycházkách 
jsme sbírali přírodniny 

(kukuřici, šípky, traviny, 
žaludy aj.), něco donesly 
také paní učitelky. V pon-
dělí 3.10. 2011 mohlo vše 
vypuknout. Děti byly mo-
tivovány dědečkem Bram-
boráčkem a brambůrkou 
Kordulkou, kteří měli svá 
království. Dědeček byl 
hodný král, Kordulka byla 
pyšná princezna, se kterou 
v jejím království nikdo 
nechtěl být. A tak se jed-
noho dne stalo, že z Kor-
dulčina království všichni 

Uctívání božského Dítěte v jeslích spolu s pastýři se 
stalo tradicí, kterou zavedl ve 13. století svatý František. 
Časem se tato tradice vyvíjela a přibyly vánoční koledy, 
lidové zvyky, stromeček s dárky a další.

Podoba představy s výjevem betlémské noci s naro-
zením Spasitele pod názvem betlém byla znázorňována  
z nejrůznějších materiálů dřeva, hlíny , kukuřičného 
šustí a nynější době s figurkami vystřiženými z papíru.
Řemeslná výroba betlémů byla v našich zemích tradič-
ní.

Nejvíce přitahuje betlémský výjev děti. Po trvání vá-
noční doby je možno na bočním oltáři  v novovesel-
ském chrámu Páně svatého Václava vidět dřevěný bet-
lém,který přitahuje ty nejmenší.  Za  upozornění stojí 

pro svou rozlohu a množství figurek betlém v chrámu
svaté Kunhuty v Novém Městě na Moravě.

Vánocům předcházejí čtyři týdny adventu, vnitřního 
ztišení a duchovní přípravy pro křesťanské prožití vá-
noc. Jako každoročně jsou lidé zváni na štědrovečerní 
mši k oslavě narození Spasitele a duchovní prožití vá-
noční doby.

Stojí za povšimnutí i to, že letošní rok byl rokem sčítá-
ní lidu, domů a bytů. Odbývá se vyplněním dotazníků 
a jejich bezplatným odesláním ve srovnání s několika-
denním putováním budoucí svaté rodiny z Nazaretu v 
Galileji do Betléma v Judsku.   

Sláva na výsostech Bohu a na zemi pokoj lidem dobré 
vůle.                                                    Ing. Antonín Musil

Koulela se ze dvora ,
tákhle velká brambora.

Neviděla, neslyšela,
spadla na ni závora.

Co koukáš, ty bramboro!
 Na tebe, ty závoro!

Kdyby tudy přejel vlak,
byl by z tebe bramborák.

ZE ŠKOLSTVÍ

odešli k dědečkovi Bram-
boráčkovi. Kordulce zača-
lo být smutno a rozhodla 
se, že se polepší. Slíbila 
dětem, že už nebude pyš-
ná, aby nezůstala ve svém 
království sama. A to byla 
chvíle pro naše tvoření. 
Před školičkou byly při-
pravené přírodniny, párát-
ka, špejle, bramborová tis-
kátka, barvy, tavící pistole 
a hlavně děti. Tvořili jsme 
ve skupinkách. Mladší děti 
vyráběly z brambor ježeč-
ky pomocníčky a sluníčka, 
aby bylo v království teplo 
a veselo, starší děti tvořily 
kamarády pro Kordulku 
a obrázky tiskané na plát-
no bramborovými tiskát-
ky. Děti z Berušek tiskaly 
traktor na poli, Kuřátka 
draka v oblacích a Koťátka 
ježka pod stromem. Paní 
učitelky také samozřejmě 
pomáhaly. Tu něco přile-
pit, tu připíchnout.

Bramborové kamarády a 
ježečky děti vystavily před 
školičku. Sluníčka a obra-
zy do Domečku chytré so-
vičky Jůly.

Další den si děti povída-
ly se svými učitelkami ve 
třídách o bramborách, o 
tom, co se dá z nich uvařit, 
jak to bylo dříve, když se 

vybíraly na podzim bram-
bory apod.

Ve středu dědeček Bram-
boráček vyhlásil brambo-
rovou olympiádu, aby si 
obě království poměřily 
své síly a staly ze z nich ka-
marádi. Děti se nemohly 
dočkat, až dědeček olym-
piádu odstartuje. Konečně 
nastala chvíle soutěžení. 
Byli jsme rozděleni po tří-
dách a každá učitelka měla 
skupinku dětí. Ty nosily 
pytel s bramborami na zá-
dech přes překážky, vozily 
brambory v korbičce po 
vytčené trase, přenášely 
brambory z košíku do ko-
šíku, krmily šaška hodem 
brambory do jeho pusy 
a bříška, trefovaly hokej-
kou brambory do branky 
a přenášely bramboru na 
lžičce přes lavičku. Za kaž-
dý splněný úkol dostaly na 
kartičku razítko.

Po ukončení olympiády 
čekala na děti zasloužená 
odměna. Sešli jsme se v 
domečku sovičky Jůly, kde 
se děti posilnily brambo-
rovou polévkou z kotlíku, 
kterou jim uvařily paní ku-
chařky, a pečenými bram-
borami z popela, které 
připravily paní uklizečky, 
zatímco děti se zápalem 
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soutěžily. Brambory dětem 
moc chutnaly. Na závěr 
bramborového soutěžení 
byly všechny děti vyhlá-
šeny vítězi a na památku 
dostaly pamětní list a slad-
kou odměnu. Celý den se 
nesl v duchu brambor a i 
paní kuchařky připravily 
samé bramborové dobroty. 
Děti posvačily bramboro-
vý koláč, k obědu jim paní 
kuchařky kromě brambo-
račky uvařily francouzské 
brambory a odpoledne 
byly vykrajované a upe-
čené dobrůtky z brambo-
rového těsta. Všem nám 

moc chutnalo. Však jsme 
si to zasloužili.

Na konec týdne nás čeka-
la exkurze do firmy Fritag-
ro v Nížkově, kde se vyrá-
bí bramborové hranolky a 
lupínky. V pátek po ranní 
svačince jsme nasedli do 
autobusu, který pro nás 
přijel ke školičce, a vyrazili 
jsme do Nížkova. Všichni 
jsme se moc těšili. Uvítal 
nás pan ředitel, který nás 
bramborárnou provázel. 
Ukázal nám, kde se bram-
bory přebírají na velké a 
malé, umývají, třídí, kudy 

cestují ke strojům, které 
z nich vyrobí hranolky a 
lupínky. Na děti čekalo 
překvapení. Každá třída 
dostala na ochutnávku 
hranolky, na kterých si 
děti samozřejmě pochut-
naly. Talíře byly za chvil-
ku prázdné.  Ze stran uči-
telek však zazněla k dětem 
i informace, že hranol-
ky nelze jíst stále, i když 
jsou dětmi tak oblíbené, 
ale jen výjimečně právě 
z důvodu jejich smažení. 
Posilněni bramborovou 
dobrůtkou jsme se ještě 
podívali, jak se hranolky a 

lupínky suší, smaží a balí 
do pytlů a nakonec na nás 
fouknul chlad z mrazírny, 
kde se vše zamrazí. Brr,to 
byla zima. Pan ředitel se s 
námi rozloučil a my jsme 
se vydali na zpáteční ces-
tu, kde na nás čekal dobrý 
oběd.

Celý týden utekl jako 
voda. Děti si snad odnesly 
spoustu poznatků a zážit-
ků.

Za rok zase nashledanou, 
třeba v jiném království.

Vlaďka Bednářová
Školička Kamarád 

Nové Veselí

ZPRÁVY  ZE  ŠKOLY

Ve středu 19.10.2011 
se uskutečnilo ve Žďáru 
nad Sázavou okresní  kolo 
Zimního čtyřboje. Sou-
těžilo se ve čtyřech disci-
plínách – skoku z místa, 
člunkovém běhu, hodu 
medicinbalem a šplhu. 
Nejúspěšnější sportovci si 
zajistili postup do krajské-
ho kola, které se konalo 
12. 11. 2011 v Havlíčkově 
Brodě. Zde Rostislav Krejz  
(6. třída) obsadil 6. místo 
a Klára Flesarová ( 9.tří-
da) vybojovala 4. místo.

Poslední den před pod-
zimními prázdninami 

organizuje naše škola již 
čtvrtým rokem turnaj ve 
vybíjené „O novoveselský 
míč“, který je určen pro 
dívky druhého stupně. 
Hraje se ve dvou kategori-
ích: mladší žákyně (dívky 
6. a 7. tříd) a starší (dívky 
8. a 9. tříd). V letošním 
roce se zúčastnilo 8 pozva-
ných škol. Naše dívky si v 
této konkurenci počínaly 
bravurně a v obou kate-
goriích vybojovaly stejně 
jako v loňském roce první 
místa.  Pěkné ceny věno-
vali tito sponzoři:  ZDT, 
Všeobecná zdravotní po-

Sportovní podzim  v  ZŠ
jišťovna, Plastia, Zdravot-
ní pojišťovna ministerstva 
vnitra České republiky, 
CZ.TECH - Čelákovice 
a Hettich Žďár nad Sáza-
vou. Zvláštní poděkování 
patří paní učitelce Štěpán-
kové, která s děvčaty vy-
robila pamětní kachle pro 
tři nejlepší družstva a také 
paní Činčerové za přípra-
vu dortíků pro vítěze.

Dne 23. 11. 2011 druž-
stvo starších žákyň ZŠ 
Nové Veselí ve složení Ka-
mila Průdková, Kristina 
Kovalská, Veronika Land-
smanová, Zuzana Svo-
bodová, Kristýna Mokrá, 
Klára Flesarová, Kateřina 

Hronová, Marie Nováč-
ková a Tereza Maternová 
zvítězilo v okresním kole 
ve volejbale. Naše děvča-
ta porazila družstva o rok 
starších dívek z gymnázií  
Žďár nad Sázavou a  Nové  
Město na Moravě v obou 
případech 2 : 0  a postou-
pila do krajského kola, 
které se bude hrát ve Žďá-
ru nad Sázavou 6. prosin-
ce 2011.

Všem účastníkům těch-
to soutěží ještě jednou bla-
hopřejeme a děkujeme za 
vzornou reprezentaci naší 
školy.

kolektiv  ZŠ

Informace ze zasedání Rady městyse a Zastupitelstva
Výpis z usnesení rady městyse dne 3. 10. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1) Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0
2)   Projednání připomínek a námětů ze zasedání ZM
 Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0
3) Zprávu ředitele ZŠ a MŠ o zahájení školního roku
 Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0
4)   Zprávu ze zasedání představenstva LDO Přibyslav
 Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0
5) Zprávu ze zasedání předsednictva SVK Žďársko
 Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0

6)   Rozpočtový výhled městyse Nové Veselí na rok 2012 
až 2014

Hlasování: pro5, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1) Smlouvu na pronájem nebytových prostor v budo-

vě zdravotního střediska Nové Veselí na pozemku 
parc.č. 123 (bývalá lékárna) o velikosti 10 m2 za cenu 
200,- Kč/m2/rok od 4.10.2011 do 4.10.2012.

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Smlouvu na pronájem nebytových prostor v budově 

zdravotního střediska Nové Veselí na pozemku parc.
č.123 (bývalá lékárna) o velikosti 32,42 m2 za cenu 



200,- Kč/m2/rok od 4.10.2011 do 4.10.2012. 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3) Smlouvu městyse Nové Veselí s firmou Jihomorav-

ská plynárenská, a.s., o sdružených     službách do-
dávky plynu pro městys Nové Veselí od 1.1.2012 do 
31.12.2012. Výše jednosložkové ceny za komoditu je 
754.48 Kč/MWh

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4) Finanční příspěvek pro SDH Nové Veselí na úhradu 

nákladů spojených s oslavami výročí 120 let založení 
SDH v Novém Veselí ve výši  10 000,- Kč. Zároveň RM 
schvaluje tento výdaj jako ZMĚNU ROZPOČTU.  

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 1
5)  Finanční příspěvek pro Tělocvičnou jednotu Sokol 

Nové Veselí ve výši 50 000,- Kč pro rok 2011. Záro-
veň RM schvaluje tento výdaj jako ZMĚNU ROZ-
POČTU.

 Hlasování: pro 3, proti 0, zdrž.2
6)  Úpravu volebního programu městyse Nové Veselí na 

období 2011 až 2014. RM doporučuje 
       zasedání ZM ke schválení
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
7)  Dodatek č. 4 k nájemní smlouvě o nájmu nebytových 

prostor ve sportovní hale v Novém Veselí. Celková 
měsíční platba za pronájem činí 1.700,- Kč

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
8)  Dodatek č.1 k nájemní smlouvě o nájmu nebytových 

prostor v budově Úřadu městyse Nové Veselí, z dů-
vodu změny rodinného stavu a změny TP

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM pověřuje:
1) Starostu městyse k podpisu Smlouvy na pronájem 

nebytových prostor v budově zdravotního střediska 
Nové Veselí na pozemku parc.č.123 (bývalá lékár-
na) o velikosti 10 m2, za cenu 200,- Kč/m2/ rok od 
4.10.2011 do 4.10.2012

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2)  Starostu městyse k podpisu Smlouvy na pronájem 

nebytových prostor v budově zdravotního střediska 
Nové Veselí na pozemku parc.č.123 (bývalá lékárna) 
o velikosti 32,42 m2 za cenu 200,- Kč/m2/ rok od 
4.10.2011 do 4.10.2012

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)  Starostu městyse k podpisu Smlouvy městyse Nové 

Veselí s firmou Jihomoravská  plynárenská, a.s.,o
sdružených službách dodávky plynu pro městys 
Nové Veselí od 1.1.20012 do  31.12.2012. Výše jed-
nosložkové ceny za komoditu je 754.48 Kč/MWh

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4)  Starostu městyse k podpisu  Dodatku č. 4 k nájemní 

smlouvě o nájmu nebytových prostor ve sportovní 
hale v Novém Veselí. Celková měsíční platba za pro-
nájem činí 1.700,- Kč

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

5)  Starostu městyse k podpisu Dodatku č.1 k nájemní 
smlouvě o nájmu nebytových prostor v budově Úřa-
du městyse Nové Veselí z důvodu změny rodinného 
stavu a změny TP

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

Výpis z usnesení rady městyse dne 17. 10. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1)   Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
2)  Organizační a materiální zajištění kulturní akce Se-

tkání harmonikářů dne 23.10.2011
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0  
3) Zprávu ze zasedání kulturní komise             
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
4)  Nabídku na členství ve společnosti MAS Českomo-

ravské pomezí, o.p.s.
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
5)  Přehled daňových příjmů za leden až září 2011
       Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
6)  Žádost Římskokatolické farnosti Nové Veselí o finanč-

ní příspěvek na stavební práce prováděné na faře
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1) Hospodaření Základní školy a Mateřské školy Nové 

Veselí, příspěvkové organizace za rok  2010, která 
hospodařila s nulovým výsledkem

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
2)  Rozpočtový výhled městyse Nové Veselí na obdo-

bí 2012 až 2014. RM doporučuje zasedání ZM ke 
schválení 

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
3)  Finanční příspěvek pro příspěvkovou organizaci Zá-

kladní škola a Mateřská škola Nové Veselí na rekon-
strukci osvětlení v keramické dílně ve výši 7 000,- 
Kč. Zároveň RM tento výdaj schvaluje jako ZMĚNU 
ROZPOČTU.

 Hlasování: pro 3, proti 0, zdrž.1
4)  Provedení poptávkového řízení na dodavatele staveb-

ních úprav prostor bývalé kotelny v ZŠ Nové Veselí 
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
5) Složení členů komise na výběr dodavatele stavebních 

úprav prostor bývalé kotelny v ZŠ Nové Veselí a to Ing. 
Luboš Štěpánek, Luboš Bartůněk, Ing. Oldřich Veselý, 
Mgr. Miroslav Toman a MVDr.Zdeněk Křivánek

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
6)   Rozpočtová opatření č.15
 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
7)  Smlouvy uzavřené mezi městysem Nové Veselí a fir-

mou Jihomoravská plynárenská, a.s., o sdružených 
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3) Zprávu starosty městyse z jednání se zástupci SVK 
Žďársko a VAS Žďár nad Sázavou ohledně možnos-
ti řešení kanalizačního sběrače před ČOV v Novém 
Veselí - pod lihovarem

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4) Zprávu starosty městyse z pracovního setkání s 

hejtmanem Kraje Vysočina panem MUDr. Jiřím Bě-
hounkem 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1)   Směrnice č.1/2011 o provádění invetarizace majetku 

městyse Nové Veselí
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Plán provedení invetarizace majetku městyse Nové 

Veselí k 31.12.2011.
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)  Směrnice č.2/2011 o odpisování majetku městyse 

Nové Veselí
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
  4)  Pronájem nebytových prostor v  budově Úřadu 

městyse Nové Veselí na pozemku parc.č.17 o velikosti 
20 m2 za cenu ve výši 160 Kč./m2/rok od 15.11.2011. 
Náklady za energie budou městysem Nové Veselí 
fakturovány dle poměrného výpočtu

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
5) Finanční příspěvek Římskokatolické farnosti Nové 

Veselí na stavební práce prováděné na 
     faře ve výši 30 000,- Kč. Zároveň RM tento výdaj 

schvaluje jako ZMĚNU ROZPOČTU
 Hlasování: pro 3, proti 0, zdrž. 2
6)  Zahájení přípravných prací na realizaci turistické 

stezky kolem pravého břehu Veselského rybníka a to 
získání písemných souhlasů majitelů pozemků, na 
kterých bude stezka umístěna

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
7)  Vyhlášení záměru městyse Nové Veselí na krátko-

dobý pronájem pozemků parc.č.126 a parc.č.122 v 
majetku městyse Nové Veselí( v areálu pod zdravot-
ním  střediskem) pro zajištění pouťových atrakcí v 
roce 2012  a 2013. Nejnižší stanovená částka za roční 
pronájem je 14 000,- Kč

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
8)  Smlouvu s obcí Budeč o vzájemných právech a po-

vinnostech ke stavbě vodního díla „ Novostavba 
splaškové kanalizace v obci Budeč“, umožňující do-
časné užívání částí pozemků parc.č.2178 a 2190 v 
majetku městyse Nové Veselí a v k.ú. Nové Veselí, 
pro účely stavby „ Novostavba splaškové kanalizace 
v obci Budeč“ a dále pro účely provozu na dobu ži-
votnosti nebo účelného využití této stavby. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
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službách dodávky elektřiny pro městys Nové Veselí 
a příspěvkovou organizaci ZŠ a MŠ Nové Veselí od 
1.1.2012 do 31.12.2012. 

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
8)  Provedení projektové dokumentace na odvedení po-

vrchových vod z areálu před budovou SDH do dešťo-
vé kanalizace od firmy Ing. Leoš Pohanka, projekto-
vé a inženýrské služby, Dolní 35, 592 14 Nové Veselí 
za cenu ve výši do 22 000,- Kč vč. DPH. Zároveň RM 
tento výdaj schvaluje jako ZMĚNU ROZPOČTU.

         Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
10)  Vyhlášení záměru městyse Nové Veselí na pronájem 

nebytových prostor v přízemí budovy Úřadu městy-
se Nové Veselí na pozemku parc.č. 17 o velikosti 20 
m2. Nejnižší možná nabídka je stanovena ve výši 
150,- Kč/m2/rok

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0

RM  ukládá:
1)   Starostovi městyse zaslat všem organizacím dopis k 

tvorbě rozpočtu na rok 2012
         Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
  2) Starostovi městyse zajistit vyhlášení záměru městyse 

Nové Veselí na pronájem nebytových prostor v příze-
mí budovy Úřadu městyse Nové Veselí na pozemku 
parc.č. 17 o velikosti 20 m2. Nejnižší možná nabídka 
je stanovena ve výši 150,- Kč/m2/rok

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0
3)  Starostovi městyse zajistit provedení poptávkového 

řízení na dodavatele stavebních úprav   prostor býva-
lé kotelny v ZŠ Nové Veselí

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0

RM pověřuje:
1)  Starostu městyse a ředitele Základní školy a Mateřské 

školy Nové Veselí, příspěvkové organizace k podpi-
su smluv uzavřených mezi městysem Nové Veselí a  
ZŠ a MŠ Nové Veselí, příspěvkovou organizací s fir-
mou Jihomoravská plynárenská, a.s., o sdružených 
službách dodávek elektřiny pro městys Nové Veselí 
a ZŠ a MŠ Nové Veselí, příspěvkovou organizaci od 
1.1.2012 do 31.12.2012. 

 Hlasování: pro 4, proti 0, zdrž. 0

Výpis z usnesení rady městyse dne 2. 11. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1) Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Zprávu ze zasedání školské rady přednesené jejím 

předsedou panem Mgr. Janem Landsmanem
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
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RM neschvaluje:
1) Zakoupení slavnostního praporu pro TJ Sokol Nové 

Veselí v letošním roce k výročí zahájení tělovýchov-
né činnosti v Novém Veselí

 Hlasování: pro 3, proti 1, zdrž. 1

RM  ukládá:
1)  Starostovi městyse vyhlášení záměru městyse Nové 

Veselí na krátkodobý pronájem pozemků parc.č.126 
a parc.č.122 v majetku městyse Nové Veselí (v areálu 
pod zdravotním střediskem) pro zajištění pouťových 
atrakcí v roce 2012  a 2013. Nejnižší stanovená část-
ka za roční pronájem je 14 000,- Kč

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM pověřuje:
1)  Starostu městyse k podpisu Smlouvy na pronájem 

nebytových prostor v  budově Úřadu městyse Nové 
Veselí na pozemku parc.č.17 o velikosti 20 m2 za 
cenu ve výši 160 Kč./m2/rok od 15.11.2011. Náklady 
za energie budou městysem Nové Veselí fakturovány 
dle skutečné spotřeby

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

2)  Starostu městyse k zahájení přípravných prací na 
realizaci turistické stezky kolem pravého břehu Ve-
selského rybníka a to získání písemných souhlasů 
majitelů pozemků, na kterých bude stezka umístěn

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)  Starostu městyse k podpisu Smlovy s obcí Budeč o 

vzájemných právech a povinnostech ke stavbě vod-
ního díla „ Novostavba splaškové kanalizace v obci 
Budeč“, umožňující dočasné užívání částí pozemků 
parc.č.2178 a 2190 v majetku městyse Nové Veselí 
a v k.ú. Nové Veselí, pro účely stavby „ Novostavba 
splaškové kanalizace v obci Budeč“ a dále pro účely 
provozu na dobu životnosti nebo účelného využití 
této stavby. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

Výpis z usnesení rady městyse dne 16. 11. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1) Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Přehled daňových příjmů za leden až říjen 2011
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3) Návrhy a připomínky k tvorbě rozpočtu na rok 

2012
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4) Zprávu ze zasedání přesednictva SVK Žďársko
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

5) Zprávu z jednání s panem Dr. Constantinem Kin-
ským o možnostech převodu kaple Sv. Rocha do ma-
jetku městyse Nové Veselí

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1)   Čerpání rozpočtu k 31.10.2011 v příjmech a výda-

jích. RM doporučuje zasedání ZM ke schválení
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2)   Přeposlání finančního příspěvku ve výši 10 000,- Kč

na účet Základní škole a Mateřské škole Nové Veselí, 
příspěvkové organizaci. Zároveň RM schvaluje tento 
výdaj jako ZMĚNU ROZPOČTU

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)   Smlouvu o veřejných službách v přepravě cestujících 

veřejnou linkovou dopravou (dopravní obslužnost) na 
rok 2012 s firmou ICOM transport a.s., Jiráskova 1424/
78, 587 32 Jihlava. Cena přepravního výkonu zůstává ve 
stejné výši jako v roce 2011, t.j 31,92 Kč/km

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4) Provedení terénních úprav v lokalitě podél potoka 

Oslavy pod novou bytovou zástavbou při kterých se 
provede i rekultivace součastného, uměle vytvořené-
ho mokřadu do původního stavu 

 Hlasování: pro 4, proti 1, zdrž. 0
5) Způsob čerpání sociálního fondu do konce roku 

2011 zaměstnanci Úřadu městyse Nové   Veselí
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
6) Výsledek výběrového řízení na dodavatele stavby 

„Stavební úpravy ZŠ – školní družina na základě 
hodnocení výběrové komise v tomto pořadí: 1. DP 
stavební s.r.o., Špinov 25 –  179 766,-Kč vč DPH,  2. 
LS MONT,s.r.o., Brněnská 1146/30, Žďár nad Sáza-
vou – 206 545,20Kč vč.DPH,  3. STAVBY POSPÍ-
CHAL,s.r.o., Havlíčkovo nám. 152/4, Žďár nad Sá-
zavou – 391 930,-Kč vč. DPH. Nabídky firem A+Š
STAVBY,s.r.o., Polní 36, 591 02 Žďár nad Sázavou a 
Josef Bobek, K Újezdu 173, 592 14 Nové Veselí byly 
z posouzení a hodnocení nabídek vyřazeni pro ne-
splnění požadavků. RM doporučuje zasedání ZM ke 
schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
7)  Vyhlášení záměru městyse na směnu části  pozemku 

parc č.2265 o velikosti 2637 m2 v majetku městyse a 
k.ú. Nové Veselí za pozemek parc. č. 2514 o velikosti 
2637 m2.

 Směněný pozemek parc.č.2514 bude městysem Nové 
Veselí použit pro potřeby plánované bytové výstav-
by.

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM  ukládá:
1)  Starostovi městyse zajistit provedení terénních úprav 

v lokalitě podél potoka Oslavy pod novou bytovou 
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zástavbou při kterých se provede i rekultivace sou-
časného, uměle vytvořeného mokřadu do původní-
ho stavu 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2)  Starostovi městyse zajistit vyhlášení záměru městyse 

na směnu části  pozemku parc č.2265 o velikosti 2637 
m2 v  majetku městyse a k.ú. Nové Veselí za pozemek 
parc. č. 2514 o velikosti 2637 m2. Směněný pozemek 
parc.č.2514 bude městysem Nové Veselí použit pro 
potřeby plánované bytové výstavby. 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM pověřuje:
1)  Starostu městyse k podpisu Smlouvy o veřejných 

službách v přepravě cestujících veřejnou linkovou 
dopravou (dopravní obslužnost) na rok 2012 s fir-
mou ICOM transport a.s., Jiráskova 1424/78, 587 32 
Jihlava. Cena přepravního výkonu zůstává ve stejné 
výši jako v roce 2011, t.j 31,92 Kč/km

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

Výpis z usnesení rady městyse dne 28. 11. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1) Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Zprávy ze zasedání výborů a komisí 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž.0
3) Úpravy v evidenci majetku městyse Nové Veselí pro-

vedené v souladu se směrnicí č.2/2011 „Odepisování 
dlouhodobého majetku“

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4)  Změny v analytickém členění pozemků v majetku 

městyse Nové Veselí po digitalizaci katastrálního 
operátu

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
5)   Čerpání rozpočtu ZŠ a MŠ, příspěvkové organizace v 

příjmech a výdajích k 31.10.2011
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
6)   Zprávu starosty městyse ze zasedání představenstva 

LDO Přibyslav
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1) Smlouvu městyse Nové Veselí na pronájem pozem-

ků (veřejného prostranství) a o zajištění pouťových 
atrakcí, na pozemcích parc.č.126 a parc.č.122 v 
majetku městyse Nové Veselí za účelem umístění a 
provozování pouťových atrakcí v době konání poutě 
v roce 2012 a 2013 s panem Václavem Štaubertem, 
Štoky 174, 582 53 Štoky. Cena za pronájem pozem-
ků (veřejného prostranství) a na zajištění pouťových 

atrakcí je ve výši 14 000,- Kč za každou pouť
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2)   Zaslání žádosti na Úřad Kraje Vysočina, odbor ma-

jetkový na bezúplatný převod pozemků z majetku 
Kraje Vysočina do majetku městyse Nové Veselí. 
Jedná se o pozemky podél silnice II/353 a to parc.
č.740 v ulici Bohdalovská, parc.č.285 a 286 V Ulici 
a parc č. 882 v ulici Žďárská, podél silnice III/3539 
parc.č. parc.č.739 a 737 v ulici K Újezdu a podél sil-
nice III/35311 parc.č.1165 v ulici Dolní. Na těchto 
pozemcích jsou vybudovány chodníky, které jsou v 
majetku městyse

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)   Rozpočtová opatření č 17/2011. 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž.0
4)   Rozpočtová opatření č.18/2011. RM doporučuje za-

sedání ZM ke schválení
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
5) Návrh rozpočtu na rok 2012. Příjmy a výdaje jsou 

navrhovány ve výši 14 694 200,- Kč. RM doporučuje 
zasedání ZM ke schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
6)  Odpisový plán majetku městyse Nové Veselí v před-

loženém znění. RM doporučuje zasedání ZM ke 
schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
7) Smlouvu o zřízení práva odpovídajícího věcnému 

břemenu na zřízení a provozování vodovodní pří-
pojky na pozemcích parc.č.1040,2245 a 373. Jedná se 
o vodovodní přípojku do firmy FIMAS. RM dopo-
ručuje zasedání ZM ke schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
8) Členství městyse Nové Veselí v MAS Českomorav-

ské pomezí o.p.s., včetně úhrady
      členského vkladu ve výši 3 000,- Kč a příspěvku na 

zpracování strategického plánu ve výši     5,-Kč/ oby-
vatele. RM doporučuje zasedání ZM ke schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
9) Zvýšení nájemného u bytů 3BJ nad MŠ v Novém Ve-

selí od 1.1.2012 a to navýšením součastné ceny za m2 
o 7,5%  

       Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
10) Finanční odměnu pro ředitele příspěvkové organi-

zace ZŠ a MŠ Nové Veselí za rok 2011
 Hlasování: pro 3, proti 2, zdrž. 0
11)  Program na zasedání ZM dne 16.12.2011
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM  ukládá:
1)   Starostovi městyse zaslat žádost na Úřad Kraje Vyso-

čina na bezúplatný převod pozemků z majetku Kra-
je Vysočina do majetku městyse Nové Veselí. Jedná 
se o pozemky podél silnice II/353 a to parc.č.739 a 
737 v ulici K Újezdu, parc.č.740 v ulici Bohdalovská, 
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parc.č.285 a 286 V Ulici a parc č. 882 v ulici Žďárská. 
Na těchto pozemcích jsou vybudovány chodníky

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Starostovi městyse zajistit provedení stavebních 

úprav – betonové podlahy ve sklepě  MŠ Nové Veselí 
do 31.12.2011 a to firmou D+K STAVBY, Josef Dvo-
řák, Znětínek 30

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3)  Starostovi městyse připravit podklady na zasedání 

ZM dne 16.12.2011 v 17,30 hod.
  Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM pověřuje:
1)   Starostu městyse k podpisu Smlouvy městyse Nové 

Veselí na pronájem pozemků (veřejného  prostran-
ství) a o zajištění pouťových atrakcí, na pozemcích 
parc.č.126 a parc.č.122 v majetku městyse Nové Veselí 
za účelem umístění a provozování pouťových atrakcí 
v době konání poutě v roce 2012 a 2013. Cena za pro-
nájem pozemků (veřejného prostranství) a za zajištění 
pouťových atrakcí je ve výši  za každou pouť

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
Výpis z usnesení rady městyse dne 6. 12. 2011

Rada městyse bere na vědomí:
1)   Kontrolu usnesení a zápisu z posledního zasedání RM
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Žádost o protipovodňové opatření za rodinnými 

domy v lokalitě „ Za Kapličkou“ 
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM schvaluje:
1) Směnu pozemku parc.č. 2514 o výměře 2637 m2 v 

k.ú. Nové Veselí za část pozemku parc.č. 2265 o veli-
kosti 2637 m2 v majetku městyse Nové Veselí. Nákla-
dy spojené s geometrickým zaměřením, směnnou 
smlouvou a vkladem do katastru nemovitostí uhradí 
městys. Směněný pozemek parc.č. 2514 bude městy-
sem využit na případnou bytovou výstavbu. RM do-
poručuje zasedání ZM ke schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
2) Vyhlášení záměru městyse na prodej a směnu po-

zemků v majetku městyse Nové Veselí nacházejících 
se před a za bytovými jednotkami čp. 302, 303 a 304 

(v řadové zástavbě), a to prodej pozemků parc.č.2527 
o výměře 26 m2, parc.č.2525 o výměře 8 m2, parc.
č.774 o výměře 20 m2, parc.č.2434 o výměře 10 m2, 
parc.č.2523 o výměře 43 m2, parc.č.775 o výměře 12 
m2, parc.č.2520 o výměře 73 m2 a směnu části po-
zemku parc.č.2520 o výměře 7 m2 za pozemek parc.
č.798 o výměře 7 m2

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
3) Zakoupení izolačního materiálu na zateplení stropu 

budovy Úřadu městyse Nové Veselí za cenu ve výši 
do 27 878,30 Kč. RM zároveň tento výdaj schvaluje 
jako ZMĚNU ROZPOČTU

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
4) Provedení podkladového betonu ve sklepě MŠ Nové 

Veselí firmou D+K STAVBY, Pavel Dvořák, Znetí-
nek 30, 594 44 Radostín nad Oslavou  v termínu do 
konce roku 2011 za cenu ve výši do 150 000 vč.DPH. 
RM doporučuje zasedání ZM ke schválení

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
5)  Zpracování a podání žádosti o dotaci na rozšíření a 

zkvalitnění dětského hřiště pod zdravotním středis-
kem 

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
6) Dodatek ke smlouvě o nakládání s odpadem ze dne 

7.11.1994 s firmou Miroslav ODVÁRKA – ODAS, 
Nám.Republiky 61/20, Žďár nad Sázavou. Cena pro 
rok 2012 je stanovena ve výši 204 000,- Kč. Navýšení 
ceny oproti roku 2011 je o 7 848,- Kč.

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
7)   Rozpočtová opatření č.20/2011
 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0

RM  ukládá:
1)   Starostovi městyse zajistit Vyhlášení záměru městy-

se na prodej a směnu pozemků v majetku městyse 
Nové Veselí nacházejících se před a za bytovými jed-
notkami čp. 302, 303 a 304 (v řadové zástavbě), a to 
prodej pozemků parc.č.2527 o výměře 26 m2, parc.
č.2525 o výměře 8 m2, parc.č.774 o výměře 20 m2, 
parc.č.2434 o výměře 10 m2, parc.č.2523 o výměře 
43 m2, parc.č.775 o výměře 12 m2,  parc.č.2520 o 
výměře 73 m2 a směnu části pozemku parc.č.2520 o 
výměře 7 m2 za pozemek parc.č.798 o výměře 7 m2

 Hlasování: pro 5, proti 0, zdrž. 0
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ZE  SPORTU
Biketrial dokončil sezónu 2011
V minulém čísle zpra-

vodaje jsme Vás informo-
vali o blížicím se konci 
sezóny 2011 a posledních 
biketrialových závodech. 
No a vážení příznivci je 
to tu. Zde máme výsledky 
seriálu Přeboru české mo-
tocyklové federace (dále 
jen ČMF), Přeboru České 
republiky (dále jen PČR) i 
Mistrovství České republi-
ky. V Přeboru ČMF jezdili 
a umístili se tito jezdci: Vla-
dimír Pavlík vyjezdil v ka-
tegorii Beginner D (jezdci 
do 9 let) krásné 2. místo, v 
kategorii Beginner C (jezd-
ci 10-12 let) Tomáš Růžička 
12.místo, Tereza Štikarová 
13. místo a Eliška Pytlíko-

vá 15. místo. V kategorii 
Beginner B (jezdci 13-15 
let) Adam Pochtiol 4. mís-
to, Dominik Mikla 8. místo 
a Vojtěch Štikar 10. místo.  
Náš jediný zástupce v kate-
gorii Beginner A (jezdci 16 
a více let) Tomáš Mokrý po 
technických problémech s 
kolem se rozhodl předávat 
zkušenosti mladším jezd-
cům a tím jim dopomohl 
k lepším výsledkům v jed-
notlivých závodech. Pře-
jděme nyní k vyšší kate-
gorii a to k Přeboru České 
republiky, kde jezdili Mi-
chal Pavlík a Marek Poch-
tiol v kategorii Benjamin 
(jezdci 10-12 let). Michal 
Pavlík povrdil výbornou 

Házená

Je tu začátek prosince a s 
ním se blíží konec podzim-
ní části soutěžního ročníku 
2011/2012. V něm mohli 
diváci sledovat velmi zají-
mavá a dramatická utkání. 
Pojďme se podívat na jed-
notlivá družstva detailněji.

Družstvo mužů vstoupi-
lo do druholigových bojů 
ne příliš přesvědčivým vý-
konem na půdě největšího 
favorita soutěže Legáty 
Hustopeče, kde prohrá-
lo 28:35. V následujících 
utkáních však dalo na svůj 
výkon z prvního utkání 
zapomenout a své soupeře 
poráželo rozdílem jedné 
až dvou tříd. Po osmi ode-
hraných kolech jim patří 
se ziskem 14 bodů druhá 
příčka tabulky.

Další soutěž, ve které 
družstvo mužů startovalo, 
byl Český pohár. Nutno 
podotknout, že se jim v 
této soutěži vedlo více než 
dobře. V úvodním kole 
narazili na Dolní Cerkev, 
kde zvítězili 39:18. Ve dru-
hém kole porazili velmi 
ambiciózní celek Velkého 
Meziříčí 30:24 a ve třetím 
kole narazili na Juliánov 
a zvítězili 44:32. Čtvrté 
a současně osmifinálové
kolo odehráli muži již na 
domácí palubovce. Sou-
peřem jim byl extraligový 
tým Kopřivnice. Po exce-
lentním výkonu zvítězili 
novoveselští 33:23, když v 
utkání vedli již rozdílem 
16ti branek. Tento výsle-
dek posunul naše druž-
stvo mezi nejlepších osm 
družstev soutěže (7 týmů 
z extraligy a druholigové 
Nové Veselí). Čtvrtfiná-
lový los přisoudil našemu 

formu z Mistrovství Ev-
ropy, Evropského poháru 
i Mistrovství světa a dojel 
na skvělém 1. místě. Tím 
může hrdě nosit titul MI-
STR PČR. Marku Pochtio-
lovi v první sezóně této ka-
tegorie o chloupek utekla 
bedna vítězů a i tak obsadil 
skvělé 4. místo. Ještě nám 
zbývá se zmínit o nejvyšší 
soutěži a to o Mistrovství 
České republiky, kde nám 
dělal radost nejzkušenější 
jezdec Jirka Rössler v kate-
gorii Senior (19 a více let). 
V těžké konkurenci vybo-
joval výborné 6.místo.

Když budeme hodnotit 
tento rok, tak musíme říci, 
že tento rok byl velice ná-
ročný. Náročný po stránce 
časové, kdy se přesouvali 

naši jezdci Michal Pavlík 
a Marek Pochtiol z domá-
cích závodů na zahraniční 
a obráceně. Náročný po 
stránce organizační tzn. 
mezi jednotlivými závody 
připravit Mistrovství ČR u 
nás v Novém Veselí,  i když 
nám někteří vandalové ne-
přáli rozbíjením překážek 
a rozkrádáním klubového 
majetku. Každopádně s 
přispěním jezdců, trenérů, 
rodičů, přátel, fanoušků, 
příznivců a partnerů se vše 
povedlo a zdárně zakon-
čilo. Za to patří velký dík 
všem. Věříme, že i nadále 
nám budou nakloněni a že 
se dostaví i úspěchy i v další 
sezóně 2012.

za oddíl Biketrialu 
Nového Veselí   Jiří Mikla

družstvu loňského vice-
mistra družstvo Lovosic. 
Přes bojovný výkon a vůli 
„poprat“ se o co nejlepší 
výsledek do posledních se-
kund utkání naši prohráli 
23:35 a s Českým pohárem 
se loučí. Za výkon v po-
sledních dvou utkání proti 
extraligovým celkům pat-
ří našemu družstvu velké 
uznání. Díky neskutečné 
bojovnosti našeho druž-
stva mohli diváci vidět há-
zenou té nejvyšší úrovně.        

Starším dorostencům 
se v letošní sezoně vůbec 
nedaří. Úzký kádr hráčů 
doplněný mladšími doros-
tenci doplácí na nevyrov-
nanost výkonu. Po osmi 
odehraných kolem mají 
starší dorostenci pouze 
jeden bod za remízu s Ná-
chodem a patří poslední 
dvanáctá příčka extraligo-
vé tabulky. 

Podstatně lépe jsou na 
tom jejich mladší kole-

gové, kteří jsou aktuálně 
na 4. místě tabulky. Ti z 
osmi utkání 5x zvítězili a 
3x odešli pokoření. Velmi 
cenná vítězství jsou přede-
vším nad družstva Karviné 
(26:25) a Zubří (38:28).

Starší žáci již mají pod-
zimní část soutěže za sebou. 
V ní neochutnali hořkost 
porážky a ztratili pouze je-
diný bod za remízu v Brně 
Králově Poli. Se ziskem 19 
bodů se stali podzimním 
mistrem soutěže. 

Mladší žáci mají v soutě-
ži dvě družstva. Družstvu 
A patří 3. příčka a družstvu 
B příčka jedenáctá. Obě 
naše družstva však mají 
odehrané až o tři utkání 
méně než jejich soupeři.

Podrobné informace o 
jednotlivých utkáních a 
turnajích najdete na na-
šich internetových strán-
kách www.hazena.noveve-
seli.cz.  

Miroslav Chlubna
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Lukáš Kourek o sobě
V druhé části letoš-

ní sezóny ne a ne najít tu 
správnou formu. Asi takto 
bych zhodnotil své letoš-
ní závodní působení. Ale i 
vzhledem k tomu se mi pár 
slušných výsledků dosáh-
nout podařilo. 

Za úspěch považuji 2. 
místo na 1500m na drá-
hovém mistrovství ČR, 
které se konalo 3.7. v Brně. 
I když jsem odjížděl na re-
publikový šampionát s nej-
rychlejším běženým časem 
v letošním roce, realita byla 

jiná a po taktickém závodě 
jsem vybojoval druhé mís-
to. Během prázdnin jsem 
startoval na zahraničních 
mítincích ve Švýcarsku na 
trati 1500m, v Lucembur-
sku na 1000m a v Rakous-
ku na 3000m, kde jsem 
byl spokojený hlavně s ví-
tězstvím v lucemburském 

Schifflangenu a 3. místem
v rakouském Andorfu. Po-
sledním letošním šampio-
nátem bylo 25. září silniční 
mistrovství ČR, které se tra-
dičně koná na 10 km trati 
se startem v Běchovicích a 
cílem v Praze. I jako mílař 
jsem se dlouho snažil držet 
našich nejlepších vytrvalců, 
ale v závěru došly síly a bylo 
z toho nepopulární 4. místo. 
Tímto závodem jsem ukon-
čil letošní působení na mis-
trovstvích České republiky s 
bilancí 2. a 3. místa v hale, 1. 
místem v krosu a již zmíně-
ném 2. místem na dráze. 

V závěru sezóny mě če-
kal ještě jeden závod a tím 
také návrat opět po roce 
do Japonska, kde se kaž-
doročně ve městě Chiba 
uskutečňuje ojedinělý ma-
ratonský běh. Ojedinělý 
tím, že trať o délce mara-
tonu běží 6 závodníků (3 
muži a 3 ženy) štafetovým 
způsobem.  A stejně jako 
loni jsem dostal příležitost 
českou štafetu rozběhnout 
prvním pětikilometrovým 
úsekem. Oproti loňskému 
roku cestovala naše štafeta 
do Japonska značně osla-
bená. I proto naše poslední 
závodnice proťala cílovou 
pásku na 12. místě. 

Lukáš Kourek

adventní zpívání

bramborová olympiáda v MŠ

slavnostní přijetí v obřadní síni

slavnostní přijetí v obřadní síni


